
Angående köttindustrins klimat och miljöpåverkan 

Gammal fråga blir som ny. 
Myndigheterna måste aktivera ”Klimatdebattens heliga ko” – köttindustrins 
klimat- och miljöpåverkan som vi fokuserat på i årtionden. 
 
I arbetet med Agenda 21 lyfte vi in frågan om global miljöpåverkan och vegetarism. 
Under senare år har vi ytterligare understrukit vikten av att prioritera Mat- och 
klimatfrågan i debatten. 
 
Det gäller att ”inte göra som strutsen” stoppa huvudet i sanden och lossas som om 
Mat- och klimat” frågan inte är något problem. 
 
Mat- och klimatfrågan är en av de viktigaste överlevnadsfrågorna. 
 
Myndigheterna måste starta arbetet nu. 
 
Mer information finns på våra hemsidor för övriga frågor kontakta  
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